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Ekonomi 
Avgiften: Styrelsen anser, att vi inte längre har råd att lägga månadsavgiften för 
bredbandet (185 kr/läg.) på föreningen, utan den tas fr.o.m. 2017 01 01 ut av-
medlemmarna. .Avg. för Com Hem betalas sedan länge av medlemmarna med 
67 kr. Denna avgift höjdes i jan. 2016 till 96 kr, men höjningen har inte fakture-
rats medlemmarna. 
Nu har Patrik förhandlat ner Com hem till 36 kr/lägenhet. 
Vi slår nu ihop bredbandet med Com hem (185 kr + 36 kr = 221 kr.)  Denna 
summa kommer att redovisas på hyresavin och tas ut av brh. Samtidigt kom-
mer 67 kr att tas bort och då blir själva höjningen för Bredband + Com hem:  
221 kr- 67 kr = 154 kr. 
Undercentralerna: Problem med expansionskärlen åtgärdas med renovering 
med hjälp av elektriker. 
Panelunderhållet gård 5: Beräknas vara klart v 38. Det har fungerat bra. 
Avtal om golvbrunnar med Comfort: Nytt avtal tecknas: 4 800 kr/brunn + 
moms. Nu måste brh anlita Comfort, om föreninge ska stå för fakturan (se 
hemsidan under Dokument!). 
Cykelförråd: PEAB räknar på offert. 
Garagestädningen: Kontroll kommer att göras 1 oktober. 
Asfalten: Förvaltaren och Curt synar av behov av justering och offert tas in före 
vintern. 
Vattenläckor: Viktigt att brh kollar element och avlopp, så att inte fuktskador 
uppstår eller går för långt. Föreningen har haft en del kostnader för sådana 
skador som uppstått av olika skäl. 
Outhyrda garage: Vi har en del sådana trots att det finns medlemmar i kö. An-
ledningen tycks vara att man bara accepterar garage på egen gård. Det blir för-
lust för föreningen. 
Grind på Gård 1: En grind ska inköpas för att stoppa trafiken. 
Fällning av träd: Ett högt träd vid punkthuset gård 3 ska fällas. 
Lokaltoaletten gård 3: Har försetts med ny blandare samt justering av toalet-
ten, så nu fungerar allt. 
Elavtalet: Nytt treårigt avtal tecknat. Samma som tidigare. Fast pris. 
Nästa möte: Stämman torsdag den 13 oktober kl. 18.00 i matsalen på Krydd-
gårdsskolan. Årsredovisning och Kallelse med anmälningstalong kommer. 
Vänliga hälsningar! 
Styrelsen/Britta 


